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Protokoll fört vid årsmöte med Arboga Inner Wheel Club tisdag den  

14 september 2021. 

 

Närvarande: 14 medlemmar 

 

§1. Presidenten förklarade årsmötet öppnat. 

 

§2. Föredragningslistan godkändes efter justering av årtal. 

 

§3. Till ordförande och sekreterare för årsmötet valdes Agneta Mellgren och 

Rigmor Jersby. 

 

§4. Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Gunilla Sigge och  

     Ingalill Jansson. 

 

§5. Fastslogs att årsmötet var behörigt utlyst. 

 

§6. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2020-2021 hade skickats ut till alla  

      medlemmar. Den godkändes.  

 

§7. Resultat- och balansräkning  hade skickats ut till medlemmarna. De 

kommenterades av avgående kassör Ulla Lundin och godkändes. 

 

§8. Revisorernas berättelse upplästes av Gunilla Sigge och lades till  

      handlingarna. 

 

§9. På revisorernas förslag beviljades styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret      

      2020-2021. 

 

§10. Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag att årsavgiften för  

      verksamhetsåret 2021-2022 blir oförändrad på 550 kr. 

 

§11.Som firmatecknare valdes president och skattmästare var för sig. 

 



 

 

§12.Välgörenhetsprojekt lokalt för år 2021-2022 beslutades vara     

       Majblomman. 

       Det nationella projektet Narkotikasökhunden fortsätter. 

       Internationellt projekt är som tidigare Garissa. 

 

§13.Till Distriktsårsmötet i Kristinehamn den 2 oktober 2021 åker delegat  

       Ann-Kristin Holm Jansson. Andra medlemmar är också välkomna. 

  

§14. Övriga frågor. Nya världspresidenten Ebe Martines Panitteri kommer från 

Italien. Nytt internationellt tema för året är ”Pink First”. Mottot för kom-

mande tre års internationella projekt är ”Strong women stronger world”.  

        För närvarande finns 24 narkotikasökhundar. Från början av projektet har 

81 hundar inköpts med hjälp av bidrag från Inner Wheel. Hundarna 

utbildas numera till att även söka vapen och ammunition. 

        Vid nästa månadsmöte besöker Bo Lindell vår klubb för att berätta om  

projektet Garissa. 

        Lokal för månadsmötena diskuterades.  

        50-årsjubileet diskuterades. Det har blivit uppskjutet på grund av pandemi 

men beräknas äga rum i februari 2022. Festkommittéen påbörjar sitt arbete. 

 

§15. Ordförande förklarade årsmötet avslutat. 

 

 

 

 

 

Rigmor Jersby   Agneta Mellgren 

Sekreterare    Ordförande 

 

 

 

Gunilla Sigge   Ingalill Jansson 

Justerare                                                             Justerare 
 


